

◆Readme

●操作方法（起動～タイトル画面）

1.起動

<Windows>

Windows フォルダを開き Grimm_Romance.exe を開いて実行します。

<OpenXR>

OpenXR フォルダを開き Grimm_Romance.exe を開いて実行します。

<Android>

GrimmRomance.apk を端末に直接インストールし実行してください。

<Quest-APK>

QuestApk フォルダを開き GrimmRomance.apk を SideQuest 等で Quest へインストールしてください。

2.起動後のメニューから以下が選択できます。

- ・ストーリーモード

赤ずきんとこのやり取りをノベル形式（R18 シーンはコマンド形式）で見るモードです。

ストーリーは4日構成になっています。

1～3日目の R18 シーンはいずれか1つのプレイに限定されます。

4日目の R18 シーンでは手淫/フェラ/正上位/騎乗位/バックの全てのプレイが選択可能です。

- ・フリーモード

ストーリーモードが終了した後の関係であることを前提にした R18 シーンのためのモードです。

フリーモード中は手淫/フェラ/正上位/騎乗位/バックからプレイ内容を選択できます。

- ・設定

各種設定を変更できます。

◇音量設定

BGM およびボイスの音量が調整できます。

◇描画設定

レンダリング解像度（画面の解像度ではありません）/アンチエイリアス/影の解像度が調整

できます。

基本的には初期設定で問題ありません。

ハイエンド GPU を使用している場合のみ、好みに応じて調整してみてください。

逆に端末のスペックが足らず動きがカクつくようであれば、レンダリング解像度、アンチエイリアス、影解像度の順番に設定を左に下げて調整するのがオススメです。

◇言語設定

日本語/英語/簡体中国語より表示言語が選択できます。

●操作方法（全体）

（Windows 版のみ）

全てのモードにおいて Esc キーまたは Q キーでゲームが終了します。

マウスでの操作を推奨しますが、各ボタンは上下左右キーと Enter を使用することでも選択可能です。

●操作方法（ストーリーモード）

（Windows）

- ・ボイステキストのクリック、またはスペースキーで次の会話へと進みます。
- ・Auto を押す、または A キーでオート会話モードの切り替えをします。
- ・Hide を押す、または H キーで会話ウィンドウの表示/非表示を切り替えます。
- ・Title を押す、または 4 日目が終了すると自動でタイトルに戻ります。

（OpenXR/Quest-APK）

・Y/B ボタン、またはスティックでボイステキストを選択し X/A ボタンで次の会話へと進みます。

- ・スティックで Auto を選択し X/A ボタンでオート会話モードの切り替えをします。
- ・スティックで Hide を選択し X/A ボタンで会話ウィンドウの表示/非表示を切り替えます。
- ・スティックで Title を選択する、または 4 日目が終了すると自動でタイトルに戻ります。

（Android）

- ・ボイステキストのクリックすると次の会話へと進みます。
- ・Auto を押すとオート会話モードの切り替えをします。
- ・Hide を押すと会話ウィンドウの表示/非表示を切り替えます。
- ・Title を押す、または 4 日目が終了すると自動でタイトルに戻ります。

●操作方法（コマンドモード/フリーモード）

- ・各体位に対応するボタンを押すと、プレイ内容が切り替わります。
- ・ゲージの半分を境に各体位での受け側の反応が変わります。MAX になると絶頂します。

- ・ゲージ内部の LOCK ボタンを押すと、ゲージが現在の位置で固定されます。
- ・カメラボタンを押すと、視点が主観視点/俯瞰視点で切り替わります。
- ・EXIT ボタンを押すと、モードを終了します。

●著作権

本ゲームに関する個人利用以外の一切の権利はゲーム制作者 TKsite および 3D モデル原作者、CV 声優、および各素材アセット作成者が有しています。

●免責事項

本ゲームの利用にあたって何らかの不具合やトラブルが生じたとしても、当方 TKsite は一切の責任を負いません。

●利用規約

ゲーム利用にあたり以下の行為を禁止します。'

- ・ゲーム内に使用されているデータの流用および転載
- ・ゲームデータや素材含むすべてのデータにおける二次配布
- ・スクリーンショットおよびプレイ動画を配布/共有/アップロードすること
- ・販売元の公式アフェリエイト以外の営利目的による使用
- ・リバースエンジニアリング
- ・その他公序良俗に反する利用

注：スクリーンショットの利用について

ゲーム内のスクリーンショットを使用して販売元の正規の方法（アフェリエイト）を使用した上で、販売元関連サイトおよび自身にて運営するサイトにて使用する場合（例：レビュー記事）に限り、過度なネタバレにならない範囲であれば許諾します。個人の SNS での利用に関してはスクリーンショット 1 枚に限り許諾します。どちらの利用につきましても事前連絡は不要です。

●その他

本規約は予告なく変更する場合があります。

その他不明な点等ありましたら、作者 Ci-en ページにてご連絡ください。

--English--

Readme

Operation Procedure (Startup - Title Screen)

Startup

<Windows> Open the Windows folder and open and run Grimm_Romance.exe.

Open the Windows folder and open and run Grimm_Romance.exe.

<OpenXR>

Open the OpenXR folder and open and run Grimm_Romance.exe.

<Android>

Install and run GrimmRomance.apk directly on your device.

<Quest-APK>

Open QuestApk folder and install GrimmRomance.apk to Quest by SideQuest or other means.

2. The following options are available from the menu after launching.

Story Mode

In this mode, you will see the interaction with Red Riding Hood in a novel format (R18 scenes are in command format).

The story consists of 4 days.

You can only play one of the R18 scenes on days 1-3.

In the R18 scene on the 4th day, you can select any of the following play styles: handjob, blowjob, front position, cowgirl position, and back position.

Free Mode

This mode is for R18 scenes only, assuming the relationship is after the Story Mode has ended.

In Free Mode, you can choose from handjob, blowjob, sexual intercourse, cowgirl position, or back position.

Settings

Various settings can be changed.

Volume setting

Adjust the volume of background music and voices.

Rendering setting

Render resolution (not screen resolution), anti-aliasing, and shadow resolution can be adjusted.

Basically, there is no problem with the default settings.

Only if you are using a high-end GPU, you can adjust the settings according to your preference.

On the other hand, if your device specs are not sufficient and the movement is jerky, it is recommended to adjust the settings in the order of rendering resolution, anti-aliasing, and shadow resolution by moving the settings down to the left.

Language setting

The display language can be selected from Japanese, English, or Simplified Chinese.

Operation Procedure (Whole)

(Windows version only)

In all modes, the Esc or Q key exits the game.

Mouse operation is recommended, but each button can also be selected by using the up/down/left/right keys and Enter.

Operation Method (Story Mode)

(Windows)

Click on the voice text or use the space key to advance to the next conversation.

Press Auto or A key to toggle auto conversation mode.

Press Hide or press H to show/hide the conversation window.

Press Title or the H key to return to the title automatically at the end of the 4th day.

(OpenXR/Quest-APK)

Press Y/B or stick to select voice text and press X/A to advance to the next conversation.

Select Auto with the stick and press X/A to toggle auto conversation mode.

Select Hide with the stick and press X/A button to show/hide the conversation window.

Select "Title" with the stick, or the conversation window will automatically return to the title at the end of the 4th day.

(Android)

Clicking on the voice text advances to the next conversation.

Press Auto to toggle auto conversation mode.

Pressing Hide toggles between showing and hiding the conversation window.

Pressing "Title" or when the 4th day is over, the window will automatically return to the title.

Operation Method (Command Mode/Free Mode)

Pressing the button corresponding to each position switches the play contents.

When the gauge reaches the halfway point, the reaction of the receiver in each position will change.

Press the LOCK button inside the gauge to lock the gauge at the current position.

Pressing the CAMERA button switches the viewpoint between subjective and bird's-eye view.

Pressing the EXIT button exits the mode.

Copyright

All rights to this game, except for personal use, are reserved by the game creator TKsite, the original 3D model creator, the CV voice actors, and the creators of the assets used in the game.

Disclaimer

TKsite assumes no responsibility for any problems that may occur in the use of this game.

Terms of Use

The following acts are prohibited in the use of the game: " ,"

Diversion or reprinting of data used in the game.

Secondary distribution of any data, including game data and materials

Distribution/sharing/uploading of screenshots and play videos.

Use for commercial purposes other than as an official affiliate of the distributor.

Reverse engineering

Any other use that is offensive to public order and morals.

Note: Use of Screenshots

We permit the use of in-game screenshots only when they are used on the distributor's website or your own website (e.g., review articles) using the distributor's official methods (affiliate), as long as the use does not spoil the game excessively. For use on personal social networking sites, permission is granted only for a single screenshot. No prior notification is required for either use.

Others

These terms and conditions are subject to change without notice.

If you have any questions, please contact us at the author's Ci-en page.

--简体中文--

操作方法（启动 - 标题屏幕）

1.启动

<视窗

打开 Windows 文件夹，打开并运行 Grimm_Romance.exe。

<OpenXR> 打开

打开 OpenXR 文件夹，打开 Grimm_Romance.exe 并运行。

<安卓

直接在设备上安装并运行 GrimmRomance.apk。

<Quest-APK

打开 QuestApk 文件夹，使用 SideQuest 或类似软件将 GrimmRomance.apk 安装到 Quest 中。

2.启动后可从菜单中选择以下内容。

故事模式

这是一个可以观看与小红帽以小说格式互动的模式（R18 场景为命令格式）。

故事由四天组成。

您只能在第 1-3 天玩其中一个 R18 场景。

在第 4 天的 R18 场景中，您可以选择玩以下所有游戏：打手枪/口交/后位/女牛仔位/后背。

...自由模式。

该模式仅适用于 R18 场景，前提是这段关系是在故事模式结束之后。

在自由模式中，您可以选择手淫、口交、直立、女牛仔体位和后背。

设置。

可以更改各种设置。

音量设置

可调节 BGM 和语音的音量。

渲染设置

可调整渲染分辨率（非屏幕分辨率）/抗锯齿/阴影分辨率。

使用默认设置基本上没有问题。

只有在使用高端 GPU 的情况下，才能根据自己的喜好调整设置。

如果你的设备规格不够，运动不流畅，建议依次调整渲染分辨率、抗锯齿和阴影分辨率，将设

置向左下移。

语言设置

显示语言可从日语、英语和简体中文中选择。

操作方法（整体）

（仅限 Windows 版本）

在所有模式下，按 Esc 或 Q 键均可退出游戏。

建议使用鼠标操作，也可使用上/下/左/右键和 Enter 键选择每个按钮。

操作方法（故事模式）

视窗

点击语音文本或按空格键可选择语音文本，进入下一对话。

按自动或使用 A 键切换到自动对话模式。

按隐藏或使用 H 键显示/隐藏对话窗口。

按标题键或 H 键可在第 4 天结束时自动返回标题。

（OpenXR/Quest-APK）

按 Y/B 或摇杆选择语音文本，按 X/A 进入下一对话。

（OpenXR/Quest-APK）用摇杆选择“自动”，然后按 X/A 键切换到自动对话模式。

用摇杆选择“隐藏”，然后按 X/A 显示/隐藏对话窗口。

用摇杆选择标题，否则对话窗口将在第 4 天结束时自动返回标题。

安卓

点击语音文本将进入下一对话。

按自动切换自动对话模式。

按“隐藏”可在显示和隐藏对话窗口之间切换。

按标题或在第 4 天结束时按标题，将自动返回标题。

操作（命令模式/自由模式）

按下每个位置对应的按钮可切换播放内容。

接收器在每个位置的反应都会在仪表的中点附近发生变化。

按下仪器内的 LOCK（锁定）按钮可将仪器固定在当前位置。

按下 CAMERA 按钮可在主观视角和鸟瞰视角之间切换。

按“退出”按钮可退出模式。

版权所有。

除个人使用外，本游戏的所有权利均归游戏制作者 TKsite、原始 3D 模型制作者、CV 配音

演员和相关材料资产制作者所有。

免责声明

TKsite 对使用本游戏时可能出现的任何问题或麻烦不承担任何责任。

使用条款

在使用本游戏时禁止以下行为：',.,

转用或复制游戏中使用的数据。

二次分发任何数据，包括游戏数据和资料。

分发/分享/上传截图和游戏视频。

除作为发行商的官方附属机构外，用于商业目的。

反向工程

任何其他违反公共秩序和道德的使用。

注意：截图的使用

只有在使用发行商官方方法（联盟）在发行商相关网站或您自己的网站（如评论文章）上使用游戏内截图，且不构成过度破坏的情况下，才允许使用截图。仅允许在个人社交网站上使用单张截图。两种使用方式均无需事先通知。

其他

本条款和条件如有变更，恕不另行通知。

如有任何疑问，请联系 Ci-en 页面上的作者。